
Bij de behandeling van de voortgangsrapportage zal met name de perspectieven nota, op
financieel gebied,  voor de jaren 2024 tot en met 2027 veel  aandacht krijgen. Er wordt al
gesproken over een “ravijnjaar”in deze periode.

De VVD fractie ziet met name in de meer jaren begroting grote bedreigingen en uitdagingen.
In het verleden is steeds het uitgangspunt van de gemeente geweest:

1, "We geven niet meer uit dan we binnen krijgen."
2. "structurele lasten en uitgaven worden gedekt met structurele inkomsten en 
opbrengsten'

Is het college, met ons, van mening dat met name de al jarenlang gebruikte trendmatige 
verhoging van 2% het uitgangspunt is en blijft. Om de gemeentelijke lasten voor de inwoners 
van de gemeente Tynaarlo betaalbaar te houden is de VVD fractie van mening, dat voor de 
stijging van de lokale lasten het huidige uitgangspunt, van een trendmatige verhoging met 
2% moet worden gehandhaafd. Door het college is, bij de warme overdracht, aangegeven dat
er uit onze financiële reserves geput kan  worden om financiële tekorten af te dekken. De 
VVD  fractie is hiervan tegenstander.

De beschikbaarheid van passende woon mogelijkheden voor, met name, starters op 
woningmarkt is verontrustend.  

De VVD pleit ervoor dat de gemeente gebaande paden verlaat en mogelijkheden faciliteert 
om de woningmarkt in beweging te zetten. Hiervoor zullen we een motie indienen.

Hoe realistisch is het nog dat deze ontwikkel plannen in Vries en Zuidlaren op een financieel
verantwoorde wijze kunnen worden uitgevoerd.

De rol van de  gemeente is de democratie wordt steeds verder uitgehold, steeds meer 
worden we een uitvoeringsorgaan van de centrale rijksoverheid zonder dat de hiervoor 
benodigde financiële middelen beschikbaar worden gesteld.
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